
UPDATE OVER ONZE JONGSTE LEDEN
Grote Clubactie
Bij deze willen wij, de jeugdleden en de jeugdcommissie,
iedereen hartelijk bedanken voor hun gulle bijdrage
tijdens de Grote Club actie! Er zijn in totaal 300 loten
verkocht en dat leverde natuurlijk een leuk bedrag op
voor de aanschaf van nieuw materieel. Onze grootste
clubloten-verkoopster was Mila van der Kammen, op de
voet gevolgd door Noa & Liv Prins. Brent v Oirschot,
Jade v Hoof, Erynn Concannon, Zoë v/den Bogaard,
Linus Baltussen en Sam Bartelet hebben uiteraard ook
hun uiterste best gedaan. Tijdens het kerstdiner van de
jeugd zullen we nog even benadrukken hoe goed jullie
bezig zijn geweest.

T.V. DE HAMBAKEN

Schoentje zetten
De kinderen mochten hun schoen
komen zetten bij de open haard. Die was
gevuld met lekkers want iedereen is
natuurlijk sportief genoeg geweest om
dat te hebben verdiend. De sint is
inmiddels al langsgekomen, maar komt
vast       weer gezellig bij iedereen thuis.
Nog maar een paar nachtjes slapen!

BESTE LEDEN
De decembermaand staat weer voor de deur! Een maand met veel gezellige activiteiten, vrienden,
familie, of juist lekker thuis rustig op de bank. Sinterklaas is op de tennisclub al langs geweest en
vervolgd zijn weg nu naar de wijken. We kijken vooruit naar een maand waarin we veel van jullie
gaan zien: want... al die sinterklaas- en kerstkilootjes willen we natuurlijk graag compenseren met een
potje padel en/of tennis! Veel leesplezier met de nieuwsbrief van december, het is een lekker lange
editie ;) 

Nieuwsbrief november 2024

Foute ouder-kind toernooi
En wat was het een gezellige bedoening tijdens het
foute ouder-kind toernooi! Er werd fanatiek
getennist maar er werd nog harder gelachen om de
foute outfits van enkele deelnemers. Misschien
hebben jullie het al gehoord maar de flamingo’s
wonnen natuurlijk de eerste prijs met hun kleurrijke
kostuum! Het was een leuke drukke dag en dankzij
Michael v Hoof viel er ook weer genoeg te eten
tussen de partijtjes door. Dank daarvoor!

Het volgende evenement voor Rood,
Oranje, Geel en Groen zal het kerstdiner
zijn. De jeugd wordt verwacht op zaterdag
14 December. En als het net zo gaat als
vorig jaar, dan zullen we genieten van een
leuk en gevarieerd kerstdiner!
Alvast een hele gezellige pakjesavond
gewenst!

Groetjes, 
De jeugdcommissie



Een belangrijk thema voor de club in 2024 is
duurzaamheid; één van de thema’s die in een
visiebijeenkomst in januari 2024 door leden is
genoemd.

Naar aanleiding van een lichtmeting door
verlichtingsleverancier Lumosa bleek dat op alle
banen de verlichting ver boven de KNLTB-normen lag.
Dat resulteerde in een verbruik per avond
vergelijkbaar met 10 huishoudens. Als de verlichting
maximaal staat, dan worden armaturen, printplaten
en lampen te zwaar belast. Dit jaar moesten we al
enkele dure armaturen vervange,n ondanks de belofte
dat de LED-lampen 50.000 branduren zouden hebben.

REACTIES VERANDERING BAANVERLICHTING

Daarom zijn er sinds medio oktober wijzigingen
aangebracht in de baanverlichting. Omdat we als
bestuur links en rechts commentaar kregen op de
aanpassingen, hebben we gekozen om de leden gericht
te vragen feedback te geven, zodat we de verlichting
konden optimaliseren. Via een formulier was het
mogelijk om feedback te geven. Zo’n 32 leden hebben
van de mogelijkheid gebruik gemaakt, dankdaarvoor!
De reacties waren anoniem.

Belangrijke opmerkingen waren dat het spelplezier door
de verlichting niet verloren mocht gaan. Mensen
raakten de bal niet meer of hadden last omdat ze een
bril dragen. Dat nemen we als bestuur natuurlijk uiterst
serieus. Vandaar dat we natuurlijk aan de slag zijn
gegaan om het licht verder te optimaliseren. 

De reacties hebben ons geholpen om de
baanverlichting verder te optimaliseren. Zo kregen we
al snel een opmerking dat op baan 8 en 9 de
afzonderlijke lampen slecht waren afgesteld. In week
47 is onderhoudsbedrijf Strago langs geweest om de
armaturen en lampen op alle banen schoon te maken.
De lampen zijn toen beter op de verschillende delen
van de baan gericht en afdekkappen zijn verwijderd.
Hopelijk heeft dit ook geleid tot een verbetering op
baan 5 en 6, want pas toen we deze week alle scores
aan het verwerken waren, bleken deze banen het
slechts te scoren. De laatste weken kregen we minder
reacties van leden. Deze waren overwegend positiever.

We kregen ook andere tips m.b.t.
verduurzaming. Bijvoorbeeld over
verwarming van het paviljoen met een
warmtepomp. Ook mocht het bier en de
fris niet warm zijn. Natuurlijk
onderschrijven we dat de koeling goed op
orde moet zijn. De situatie is zo dat bij de
overgang naar een nieuwe fustenkoeler,
koel- en vrieskast een tijdje wat opstart
problemen zijn geweest. Wat niet meehielp
is dat de ijsmachine het tussentijds (van
ouderdom) begaf.

Tot zover de update over de
ontwikkelingen op het gebied van
verduurzaming van onze club.
 
HELP ONS DE BANEN NETJES
HOUDEN

Tussen tennisbaan 8 en padelbaan 1
vonden we deze week een flinke
hoeveelheid kauwgom op de grond. Dit is
bijna niet te verwijderen. Daarom vragen
we jullie: gooi kauwgom alsjeblieft in de
prullenbak. Samen houden we ons park
schoon! 😊



OPROEP STUKJES
VOOR DE NIEUWSBRIEF

Heb jij met je commissie of als lid een stukje dat je
wilt delen in de nieuwsbrief? Laat dit dan aan ons
weten door een mail te sturen naar
bestuur@tvdehambaken.nl Inzendingen voor de
volgende nieuwsbrief van december kun je tot
uiterlijk zondag 28 december insturen.

NIEUWE MAAIER ÉN TREKKER
IN GEBRUIK!

Afgelopen donderdag was het zover: de nieuwe
trekker werd geleverd door Parcon uit
Werkendam! We zijn de trotse eigenaar van
een Stihl-trekker, die een mooie aanvulling is
op ons terreinonderhoud. Maar dat is niet alles:
er is ook een splinternieuwe maaier
aangeschaft. Dit betekent dat groundsman
Tommie eindelijk wat minder tijd hoeft door te
brengen met de bosmaaier.
Met deze investeringen hopen we de banen en
het terrein nog beter en efficiënter te
onderhouden, zodat iedereen met plezier kan
blijven tennissen en padellen!

WERKEN AAN EEN SOCIAAL
VEILIGE SPORTOMGEVING!

Als vereniging vinden we het belangrijk dat al onze
leden, vrijwilligers en andere betrokkenen op de
club met een veilig en plezierig gevoel kunnen
sporten. Dat betekent dat we ons actief inzetten om
grensoverschrijdend gedrag te voorkomen en tegen
te gaan. Met een team van betrokken vrijwilligers
zijn we sinds het najaar 2024 druk bezig met het
neerzetten van een stevige basis voor een sociaal
veilige sportomgeving. Kijk op binnenkort op onze
website voor meer informatie. Vragen? Mail dan
naar veiligwelzijn@tvdehambaken.nl 
Namens de commissie Veiligheid, Welzijn en Sport

NIEUWJAARSRECEPTIE 2025

Op zondag 12 januari tussen 15:00 – 18:00 zal de
nieuwjaarsreceptie plaatsvinden in het paviljoen.
Tijdens deze receptie blikken we kort terug op
2024, proosten we op het nieuwe jaar en staan we
stil bij de jubilarissen. We hopen zo veel mogelijk
van jullie te zien. Uiteraard met een drankje en een
hapje van de zaak! Aanmelden voor de receptie
hoeft niet, je kunt gewoon binnenlopen! Er zal nog
een uitnodiging via de mail volgen.

Ze zijn er weer 🐸 Het enige echte T.V. De
Hambaken carnavalsembleem is weer
verkrijgbaar achter de bar voor €6,- per stuk! Haal
'm zodat je voldoende tijd hebt om hem op je jasje
te maken! ❤🤍💛 Ontwerp door ons eigen lid
Daisy van Willigen.

KOOP JE EIGEN HAMBAKEN
EMBLEEM

mailto:bestuur@tvdehambaken.nl

